
Vergadering van het VuilnisOproer

Wanneer: do, 7 maart, 19:00 – 21:00
Locatie: Café Flink, Amsterdam
Voorzitter: Jan

Aanwezig:
Jan, Anne, Evelien, Bieneke, Marie Anne, Nico, Larissa, Roy, Kees, Yellie, Fricke, Marion,
Yana, Elske, Pauline, Rens

Afwezig:
Koos, Wanda, Yvonne, Susanne, Noa, Peter, Jeroen, Jacqueline B., Dasha, Joske,
Constance

1.Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling
Jan: voorzitter VO.
Yellie: heeft via Vrienden van de Sloterplas van VO gehoord
Pauline: houdt zich bezig met educatie binnen het VO, is fanatiek prikker en heeft een
prikgroepje opgezet in haar straat
Yana: houdt zich bezig met de administratie binnen het VO en brengt materialen rond
Fricke: is sinds kort containeradoptant
Kees: containeradoptant, naast Calland Lyceum
Marianne: containeradoptant, ziet mogelijkheden voor Casa Sofia
Evelien: vervanger Zinzi, namens de gemeente
Rens: ik doe de social media en fondsenwerving en subsidieaanvragen voor VO
Marion: vuilprikker
Anne: secretariaat van het VO, containeradoptant, BuurtBlikVanger, prikgroepbegeleider;
manusje van alles dus.
Larissa: langdurig lid van VO, containeradoptant, prikgroep, initiatiefnemer meerdere
projecten, o.a. Samen Slotervaart, kunstproject rondom vuil, dit jaar wordt August
Allebéplein op de schop genomen (o.a. meer groen)
Elske: containeradoptant
Nico: actief lid sinds het begin van VO, containeradoptant, BuurtBlikVanger en fervent
prikker
Roy: actief lid sinds het begin van VO, actieve wijkbewoner, en winnaar van Boom van
Verdienste.

2. Peukencampagne 2024
Larissa: Er ligt een heel plan voor het August Allebéplein; o.m. voor meer groen, kunstwerk,
maar een peukencampagne is daar ook onderdeel van. Hebben mensen hier leuke, ludieke
ideeën voor? Het plein ligt vol peuken. Zelf heb ik een rugstofzuiger aangeschaft, maar ik wil
nog wat kleine events erbij, kinderen betrekken, pocket ashtrays uitdelen en dan wil ik nog
iets leuks erbij. Ideeën zijn dus welkom en er komt ook nog een brainstormmoment.
Jan: Het contact hierover loopt via Anne.
Anne: Ik zat nog te denken aan bordjes en flyers om uit te delen, en om weer iets te doen
met straatgraffiti.
Jan: Denken mensen bij die rugstofzuiger overigens niet ‘ha handig, zij ruimt het wel op?’

https://www.facebook.com/samenslotervaart/


Larissa: Zou kunnen, maar ik heb ook al ruim een jaar lang veel pocket ashtrays uitgedeeld
en dat werkt wel. Mensen zijn er ook trots op als ze ‘m gebruiken. Ik leg ook contact en
mensen zijn er daardoor iets bewuster van geworden. Maar het mag wel aan meer mensen
uitgedeeld worden op meer plekken, terrassen bijvoorbeeld. Wil het graag speels houden,
want dat heeft meer effect.
Input Marie Anne: We zouden kabouters moeten inzetten. Dus kabouters in het
campagnebeeld met de boodschap ‘nou dan ruimen wij het wel weer op’. Dan kun je
kinderen inzetten in leuke kabouteroutfitjes, want dat maakt het extra gênant; kinderen die
peuken van volwassenen opruimen.
Input Yana: Aanstekers uitdelen met een boodschap over rondslingerende peuken, zodat ze
er regelmatig aan herinnerd worden hun peuken op te ruimen.
Larissa: Ik neem deze ideeën mee, dank jullie wel. Ik wil t.z.t. ook graag De Westerpost
inzetten als er campagnebeelden klaar zijn. Volgende week hebben we weer een
vergadering en dan prikken we een datum.

Marie Anne vraagt zich nog af of de rugstofzuiger van Larissa ook te lenen is, want het lijkt
haar heel handig voor bepaalde plekken. Anne haakt hierop in door te vertellen dat VO
voornemens is er een aan te schaffen, maar wil eerst de ervaringen van Larissa afwachten.
Volgende vraag is of het eigenlijk mogelijk is om extra vuilnisbakken aan te vragen bij de
gemeente en hierop antwoordt Jan dat er alleen bij bankjes waar nog geen prullenbak staat
een prullenbak aangevraagd kan worden. Dit verzoek wordt altijd ingewilligd, want het is
verplicht dat er bij ieder bankje een prullenbak staat.

3. Gemeente
Evelien moet vroeg weg en krijgt als tweede het woord.
Ze vertelt dat dit haar eerste vergadering bij het VO is en geeft aan de sfeer fijn te vinden en
vindt het leuk om juist nu in te vallen voor Zinzi, want ze mag zich bezighouden met de Afval
Expofette, die onlangs opende in het Tuinstadhuis. Het is georganiseerd vanuit het
stadsdeel. Deze bijzondere expo laat vanuit social design zien hoe bewoners, ambtenaren
en ondernemers werken aan de openbare ruimte die schoon, heel en veilig is. Op zoek naar
nieuwe perspectieven. Als bewoner kun je daar elke vrijdag vanaf 10 uur naartoe en het
leukst is om dat te doen onder begeleiding van Jan, want die kan er goed over vertellen.
Waar ik iedereen voor wil uitnodigen is een rondleiding/workshop op 20 maart tussen 18.00
en 20.00 uur. We zoeken daarbij ook de ontmoeting en verdieping met elkaar op, met dat
perspectief is de Expo ontworpen en opgezet. We zijn nog op zoek naar ondernemers die bij
willen dragen aan de Expo of van het podium gebruik willen maken.
Jan: Er zijn dus meerdere momenten waarop je de Expo kan bezoeken; op 20 maart in de
avond of op een vrijdagmiddag onder mijn begeleiding. Bij voldoende aanmeldingen zal ik
de datum daarvoor rondsturen. Er stond een groot artikel over dit project in De Westerpost,
mocht iemand er nog meer over willen lezen.

Jan vraagt vervolgens de aandacht voor het project van Jeroen Bouwman. Hij heeft vorige
week de aftrap van Schone Kans gedaan, na een jaar voorbereiding om met gesloten
portemonnee buurtgericht te gaan werken in de Dichters- en Couperusbuurt. Er wordt daar
elke ochtend door een team van vijf man schoongemaakt en mensen worden op hun gedrag
aangesproken en bijplaatsingen worden meteen meegenomen. In de middag verspreidt het
team zijn energie over de hotspots in de rest van Slotermeer-Geuzenveld. Een HvA-stagiair
heeft een nulmeting gedaan bij de start. Iedere drie maanden gaat hij evalueren; wat doet dit

https://www.vuilnisoproer.nl/vuilnisoproer/h/2924/312/19421/NIEUWS/Afval-EXPOfette
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project met de buurt? Dat betreft de belevingswereld, maar hij moet ook getallen overleggen
aan de gemeente, voor een of twee jaar. Wij moeten nu alvast beginnen na te denken over
wat hierna gaat gebeuren. Wethouder Nazmi is voorstander en zit er bovenop, maar stel dat
hij over twee jaarvertrekt, dan moet de kennis behouden blijven, VO is hierin de continue
factor.
Ik heb nog met Jeroen besproken dat wij als VO nog wel wat actiever zouden willen zijn.
Een idee is om een Schone Kans-whatsappgroep op te zetten met de 5 personen die dat
werk gaan doen, plus de BBV-ers uit die gebieden en Jeroen zelf. Zo kan er nog gerichter en
actiever gemeld worden over bijvoorbeeld een koelkast die opgeruimd moet worden.
Daarover zijn we nog in gesprek, want de boel moet eerst even goed op de rails. Het is een
langgekoesterde wens van VO om buurtgerichter te werken en niet vanuit het stadsdeel
wagens alleen op afroep te moeten sturen.

Dit staat overigens los van het extra vrijgekomen budget van een half miljoen euro om
flitsteams in het leven te roepen. Idee is: teams elke week op 94 aanpakpunten aan laten
pakken. Dit plan en het project van Jeroen zijn echter niet op elkaar afgestemd, maar daar
gaat Evelien zich mee bezighouden.
Evelien: Er bestaat ook nog zoiets als een vliegende brigade, heb ik begrepen van Nazmi.
Zijn wens is dat Stadswerken en THOR een rol gaan spelen bij deze aanpaklijst en niet
alleen de vliegende brigade en de flitsteams.
Jan: En ik wil gewoon beginnen, stuur die mensen gewoon de straat op en laat ze opruimen.
Ik begrijp natuurlijk wel dat het gecoördineerd moet worden en dat er meerdere partijen bij
betrokken moeten worden, dus we moeten ergens in het midden uitkomen. Belangrijk voor
alle partijen is dat er zichtbaar wordt waar het geld aan besteed wordt.

4. Reflectie en terugblik 2023
Vorige week hebben de drie bestuursleden Koos, Jan en Anne gereflecteerd op 2023.
Daarover meldt Jan dat hij iets erg fout heeft aangepakt tijdens de vorige vergadering. Toen
werd het Plan Redouan gepresenteerd en Jan geeft aan dat hij dat plan er te haastig
doorheen heeft gedrukt; dat wij het Plan Redouan als VO steunen. In het kort: Redouan
heeft een commercieel plan om het grofvuilprobleem in de Wildemanbuurt aan te pakken.
Idee was om daarvoor geld los te krijgen via het Nationaal Programma Samen Nieuw-West.
De gemeente zegt hiervoor fiat te willen geven aan Redouan. Het ligt wat ingewikkeld, want
vuil dat op straat ligt, is eigendom van de gemeente. Ruimt Redouan dat op, dan steelt hij in
feite van de gemeente en hij verdient eraan. Binnen het VO werken de meesten overwegend
vrijwillig, er wordt niet over geld nagedacht. Wij hebben een andere kijk op het geheel.
Redouan is eerst gaan polsen bij andere partijen voor samenwerking, maar toen dat niet
lukte kwam hij weer bij VO terecht. Het plan kost een ton over een jaar, maar of het er
daadwerkelijk komt, is nog maar de vraag.
Anne: Op Jan na had niemand het plan in kunnen zien dus daar kunnen we ook niet echt
over oordelen. Daarnaast hield ik er een raar gevoel aan over na de vergadering. Wat als
schoon geprivatiseerd wordt en dus niet meer van de gemeente is, dan hebben we er
helemaal geen invloed meer over.
Marion: Ik kreeg het idee dat we met een voldongen feit te maken hadden, dat we er niets
tegenin te brengen hadden.
Jan: Een plan waarbij schoongemaakt wordt, ondersteunen we, maar over de manier
waarop kunnen we geen oordeel geven als we het plan niet kunnen inzien. Ook nu is het
Plan nog niet beschikbaar.



Anne: Laten we dit onderwerp nu even liggen en er niet weer heel veel aandacht aan
besteden. Ik wil graag verder met reflecteren op 2023. We hebben goede herinneringen
opgehaald en besproken waar we trots op waren, zoals bijvoorbeeld het aantal leden van
net over de tweehonderd en tachtig BBV-ers. Jan ging voor duizend leden, maar als
secretariaat ben ik al heel blij met tweehonderd! Leukste aan 2023 vond ik de filmavond met
Merijn Tinga, de Plastic Soup Surfer. Ik was al op de hoogte van de mooie projecten,
educatie en initiatieven die hij doet, maar raakte door zijn praatje, film en boek nog dieper
onder de indruk. Ik heb hem zelfs benaderd met de vraag of hij mijn mentor wil zijn en of ik
hem zo nu en dan om advies mag vragen. Verder heb ik over het algemeen het gevoel dat
we als VO serieus genomen worden en steeds meer voor elkaar krijgen (en groeien), en ik
heb vooral geleerd van elkaars ervaringen en verhalen. Zoals die van BuurtBlikVangers die
met een open creatieve blik lastige situaties benaderen.

Anne en Jan stellen een rondvraag voor om de aanwezigen naar hun leukste/mooiste
moment van 2023 te vragen.

Jan begint: Het is vandaag exact een jaar geleden dat we de parkeerplaats van het
Sloterparkzwembad hebben schoongemaakt. En dat blijft sindsdien schoon door de
beheerder van het zwembad zelf. Dat is voor mij wel een hoogtepunt. Voor mij een bewijs
dat je afspraken kunt maken met een organisatie op het gebied van schoonmaken en
onderhouden en dat blijkt te werken. Mijn doel voor het aantal leden is bijgesteld: 366.
Marie Anne vraagt zich af wat nu precies het verschil is tussen een VO-lid en een BBV-er.
Jan: BBV-ers zijn ambassadeurs van het VO, Zij zijn de oren, ogen en neus van de buurt. Ze
zijn lid van het VO (niet ieder VO-lid is BBVer). Ze kunnen veel sneller en makkelijker
melden bij vuilproblemen. VO kan hen om hulp of input vragen indien nodig.
Dat mag niet bij containeradoptanten, want die hebben zich aangemeld via de gemeente.
Actief werven onder hen mogen we niet.
Jan: Of je nu BBV-er, containeradoptant of alleen lid bent; ik wil benadrukken dat melden
belangrijk is. Als er niet gemeld wordt, komt er geen budget vrij. Zo gaat tachtig procent van
het budget voor rattenbestrijding naar het relatief kleine stadsdeel Oud-Zuid. Daar melden
ze als gekken.
Ik heb Nazmi overigens voorgelegd om het 06-nummer (zie de groepsinformatie in de
VO-whatappgroep) van de gemeente aan de BBV-ers te geven, zodat zij heel simpel en snel
vuil kunnen melden. Je maakt een foto en appt die door met het adres. Je hoeft dan verder
niets in te vullen of af te handelen en het werkt razendsnel.

Roy: Leuk dat VO zo door blijft groeien. Wat me wel opviel, was dat tijdens de vorige
vergadering de bestuurder aanwezig was en het probleem met die stenen op dat grasveld
zo opgelost was door zijn toedoen na de vergadering. Mooi dat het opgeruimd is natuurlijk,
maar zo zou het niet moeten werken. Enerzijds blij, maar het moet een natuurlijk proces zijn
dat de hele buurtomgeving zich ermee bemoeit.
Jan: Die stenen zijn opgenomen in de Expofette. De gemeente moet het als boodschap
zien. Waarom heeft niemand het probleem opgepakt? Waarom zijn de stenen niet eerder
weggehaald? Alle spelers hebben een rol (ook bewoners) en daar moet over nagedacht
worden.



Nico: Ik ben enthousiast over de Schoonste Straat van Osdorp van buurtgenoot Sem. Het
heeft effect gehad, mensen worden actiever. Ook in Bos&Lommer en de Baarsjes is het een
groot succes. Het zet zoden aan de dijk.
Jan: We hadden vorig jaar nog wat budget over en gereserveerd voor Sem om de
Schoonste Straat van Osdorp in 2024 verder uit te rollen naar de Aker.

Rens en Yana sluiten zich aan bij het winterevent waar Anne het over had als hoogtepunt.
Paulien: Ik heb een maandelijks prikgroepje in mijn straat georganiseerd en daar ben ik heel
trots op. Het is er nu heel vaak schoon, terwijl er echt veel vuil lag. Prikmaterialen heb ik via
woningcorporaties en de gemeente weten te bemachtigen.
Jan: Het is altijd goed om te kijken wat de gemeente of woningcorporaties kunnen bijdragen,
maar als dat niet lukt, heeft het VO ook voldoende materiaal.

Yellie: Ik ben sinds half januari bezig met de gemeente, op de Oostelijke eilanden ligt nl veel
plastic in het Sloterpark. Nu het broedseizoen eraan komt, is het wel noodzaak dat dat
opgeruimd wordt. Ik heb al veel meldingen gedaan. De aanhouder wint. Wat doet VO
eigenlijk met de gebieden waar niemand woont?
Jan: Dat zijn toch vaak aanpakpunten op die eerdergenoemde aanpaklijst. Een van die
gebieden is bijvoorbeeld de Nieuwe Meer, dat hoort ook bij Nieuw-West. We hebben van
Mario van de gemeente daarover een vraag gekregen. Vyana heeft een buurtbudget van
8500 euro gewonnen. Zij heeft nu hulp nodig om het programma dat ze heeft ingediend uit
te werken. Vandaar dat Mario bij mij uitkwam.
Anne: We gaan haar dinsdag ontmoeten om het over haar plan en de aanpak te hebben,
dus we kunnen het er op de volgende vergadering weer over hebben.

5. Hoofdonderwerp vanavond: Doelstellingen 2024
Ook voor de doelstellingen wordt een rondje gedaan onder de aanwezigen.
Roy: Ik zou willen dat het zichtbaarder schoner wordt en ik zou het mooi vinden als we een
gebaar naar de schoonmakers kunnen maken om hen te belonen/ erkennen/ waarderen. Ze
leveren elke dag een gevecht met vuil. Ben ook benieuwd naar hun kant van het verhaal.
Een bbq zou bijvoorbeeld mooi zijn.
Jan: Goed idee, gaan we over nadenken.

Anne:
⁃ Peukencampagne
⁃ Afval situatie AZC verbeteren (sociale aspect hier ook sterk)
⁃ Eerste Schoonste Scholencompetitie
⁃ Nog meer ‘vrijwilligers’/freelancers aannemen voor prikbegeleiding
⁃ secretariaat versterken met een handige mailchipfunctie om meer te automatiseren (LSA),
Wie kan Anne hierbij helpen?
⁃ reclamespotje voor de bios: sluit je aan (al een paar gemaakt)
⁃ moskeeën betrekken en voorzien van prikmaterialen
⁃ cargobike nieuw huis/bestemming geven (in de zomer gaat hij bij de Natuurkamer staan,
maar hij moet ergens binnen komen te staan). Mocht iemand een locatie weten, dan graag.
⁃ Qua BBV-ers: 75% van de buurten in Nieuw-West gecoverd (nu 58%)
⁃ Peukenzuiger? (En waar komt die dan?)
⁃ Serie portretten van BuurtBlikVangers met bijzondere verhalen



Marion: Een overzichtelijkere website zou ik willen. Er staat zoveel op, dat maakt het
onrustig.
Anne: We kunnen niet echt aan de opmaak van de website sleutelen, maar we kunnen
misschien e.e.a. onderzoeken om het iets rustiger te maken.
Rens: Snap dit punt van Marion wel. Het is geen zachte landing, vanwege de hoeveelheid.
Voor nieuwe mensen is het niet in een oogopslag duidelijk, voor leden wel. Er ligt een plan
voor klaar, maar dat is een langetermijndoelstelling. Lastig en prijzig om dat aan te pakken.
Ander voornemen voor mij is meer aanvragen schrijven voor VO en vanuit sociale basis
subsidie voor zes jaar aanvragen. Specifieke criteria zijn nu bekend, dus daar ga ik mee aan
de slag.
Anne: Goed om aan te geven dat het geld voor dit jaar nu al is toegezegd!

Marie Anne: Met Casa Sofia zie ik mogelijkheden, bijvoorbeeld koppelen aan 23 maart
Landelijke Opschoondag.
Jan: Geef eventuele prikacties door aan VO, dan kan het op de website/agenda geplaatst
worden en krijgt het meer bekendheid.

Kees: 1. Vind het zo inspirerend om hier aanwezig te zijn dat ik voortaan mensen in m’n
buurt ga aanspreken en motiveren om mee te prikken. 2. Ik wil een grotere prikgroep
opstarten voor het schoonhouden en bestendigen voor het gebied tussen de
Callandhal/Callandlyceum.

Fricke: Ik wil graag m’n netwerk uitbreiden. Wil mijn sportclub graag enthousiasmeren voor
het RuimRondjeSloterplas. Benieuwd of er materialen beschikbaar zijn?
Jan: dat is er zeker, ik ben een van de organisatoren en kan je daaraan helpen.

Yana: Ik wil vooral verdergaan waar we mee bezig zijn.

Pauline: Schoonste School Nieuw-West. Wil het ergens onderbrengen, want er zijn al zoveel
projecten op scholen. Wil docenten niet overwelmen. En ik ben bezig met het mei-event,
waar we nog niets over vertellen in deze vergadering.
Anne: Daar zou ik Merijn ook over willen polsen, want die is ook veel met educatie en
scholen bezig.

Jan: opheffing van VO zou mooi zijn, dat we overbodig worden.

6. BuurtBlikVangers: Verbeteringen Whatsapp groep > community
Anne: we testen de whatspp community momenteel met een klein groepje. Hierin kun je als
beheerder algemene mededelingen doen, de andere leden kunnen alleen lezen. Er kunnen
wel subgroepen worden opgezet door leden. Sommige BBV-ers hebben behoefte om veel te
delen en spuien, anderen helemaal niet en op deze manier kun je kiezen in hoeverre je je
ergens in wilt mengen. Volgende vergadering moet dit klaar zijn. Er wordt een document
bijgehouden over wat werkt en wat niet, waar we op moeten letten, eventuele topics. Input is
welkom.
Mededeling Anne namens Wanda: Gouden Grijper wordt een zomerevent, i.v.m. tijdgebrek
van Wanda komende maanden.

https://www.vuilnisoproer.nl/vuilnisoproer/h/2632/0/13354/AGENDA/AGENDA
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7. Grofvuil ophaaldienst laat rommel achter
Earnest kaartte dit aan in de BBV-appgroep van de week. Vuil blijft soms vastzitten en dit
ziet er niet uit. De mensen die de containers legen, moeten hier ook bewust op worden.
Reiniging moet netter hun werk doen. Als het er schoon uitziet, blijft het ook langer schoon.
De ‘bezemman’ is er tegenwoordig niet meer.
Kees: De werkdruk is wellicht ook te hoog. Hun opdracht is containers legen, niet containers
netjes achterlaten en krijgen daar te weinig tijd en ruimte voor.
Anne: We zijn in de appgroep al foto’s aan het verzamelen.
Kees: Goed idee om het met de vuilnismannen te bespreken, misschien hebben ze er zelf
ideeën over.

8. Update maaidossier, weeswinkelwagentjes, “Gun mij je blik”-dossier” (Jan)
Jan: Ik heb contact met Sandro, die is verantwoordelijk voor het maaidossier. Heb 30 april
een afspraak hierover en heb aangegeven dat het echt anders moet dan afgelopen jaar.
Suggestie Kees: zou graag willen weten wanneer de maaiers komen, van tevoren. Dan haal
ik zelf de grootste rommel wel weg.
Jan neemt de suggestie mee, maar wil niet dat de gemeente ervan uitgaat dat wij dit telkens
gaan doen. Dat is de keerzijde van het idee.

Weeswinkelwagentjes: blijf melden als je ze ergens ziet staan! Lidl betaalt soms uit in de
vorm van tegoed op je Lidl-app als je een wagentje meldt.

9. Rondvraag
Jan: Op 30 maart vindt het RuimRondjeSloterplas plaats, van 14.00 - 16.00.
Ik zat eraan te denken om de Zwerfinator een keer uit te nodigen voor een vergadering, wat
denken jullie? Bijv. op 26 mei. Een lezing van hem is niet gratis, maar wel inspirerend en
heel informatief.
Anne: Toont wat filmpjes voor in Cinema de Vlugt. Ook voor 23 maart gemaakt. Er moet nog
muziek onder! Tips zijn welkom.

10. Volgende vergadering is op woensdag 10 april, locatie worden besproken. Een
keer in de Stadsboerderij, Osdorp zou goed zijn, maar dan is woensdag niet handig. Locatie
volgt nog per e-mail.

Afsluiting (uiterlijk 21:00 uur)

ACTIEPUNTEN
Larissa datum prikken brainstormmoment peukencampagne
Evelien rondsturen definitieve uitnodiging Afval Expofette
Anne bevestiging datum en locatie van de volgende vergadering rondsturen

SAMENVATTING NOTULEN

Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling
Jan opent de vergadering en vraagt iedereen zich kort voor te stellen.

Peukencampagne 2024

https://www.vuilnisoproer.nl/vuilnisoproer/h/2689/0/19003/PRIKACTIES/RuimRondjeSloterplas-30-maart-2024
https://www.youtube.com/watch?v=g3h9421z5eE


Larissa houdt zich bezig met een grootschalig plan om het August Allebeplein aan te
pakken. Onderdeel daarvan is een peukencampagne. Ze heeft hiervoor input nodig en
organiseert daarom een brainstorm, waar iedereen voor uitgenodigd is. Er worden al wat
ideeën geopperd en die Larissa mee. Uitnodiging/ datum volgt.

Gemeente
Evelien vertelt over de onlangs geopende Afval Expofette. Deze is open voor buurtbewoners
op vrijdagmiddag en op 20 maart tussen 18.00 en 20.00, in de avond. De definitieve
uitnodiging is 8 maart klaar en wordt nog rondgestuurd.

Jan vraagt aandacht voor het project Schone Kans van Jeroen Bouwman, die is op 1 maart
van start gegaan. Plan is dat VO hierin actiever in wordt.
Er bestaan daarnaast ook nog de vliegende brigade en flitsteams. Hoe deze allemaal naast
elkaar werken, moet nog worden gestroomlijnd zodat voor alle partijen zichtbaar wordt waar
het geld aan besteed wordt.

Reflectie en terugblik 2023
Vorige week hebben de drie bestuursleden Koos, Jan en Anne gereflecteerd op 2023. Wat is
er goed gegaan en wat kan beter werd besproken. Anne en Jan stellen een rondvraag voor
om de aanwezigen naar hun leukste moment van 2023 te vragen.

Hoofdonderwerp vanavond: Doelstellingen 2024
Ook voor de doelstellingen wordt een rondje gedaan onder de aanwezigen.

BuurtBlikVangers: Verbeteringen Whatsapp groep > community
Er wordt momenteel een whatsapp community getest met een klein groepje. Dit om het
grote aantal berichten/ discussies waar niet iedereen op zit te wachten te beperken.

Grofvuil ophaaldienst laat rommel achter (Truus, Nico, Jan, Peter S.)
Vuilcontainers worden niet altijd schoon achtergelaten na het legen van de containers, dit
zou wel moeten. Het idee ontstaat om bij de containermannen zelf na te gaan hoe dit
probleem opgelost kan worden.

Update maaidossier, weeswinkelwagentjes, “Gun mij je blik”-dossier” (Jan)
Jan heeft 30 april een afspraak hierover om te kijken hoe het anders kan. Wat betreft de
weeswinkelwagentjes blijft het belangrijk om ze te blijven melden.

Rondvraag
Jan meldt dat op 30 maart het Ruimrondje Sloterplas plaatsvindt, van 14.00 - 16.00. Hij stelt
voor om de Zwerfinator een keer uit te nodigen voor een vergadering.

Volgende vergadering is op woensdag 10 april. We willen komende vergaderingen ook eens
proberen in Sloterdijk en Osdorp te vergaderen voor de afwisseling ;) Anne gaat Lycka
proberen en Osdorp zou waarschijnlijk in de Stadsboerderij in Osdorp kunnen. Een
bevestiging volgt nog per e-mail.


